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§ 7 Svar på skrivelse angående uppföljning av lex Sarah-
anmälningar 

Svar på en skrivelse från äldrenämndens oppositionspartier: 

S.Modigh (KD), D.Wedin m.fl. (M) och N. Källberg (FP) från  

den 16 juni 2015 (dnr 150-231/2015);  

 

samt svar på en skrivelse från socialnämndens oppositionspartier: 

Smedberg Palmqvist (FP), F. Johansson Metso (FP), A. Ström m.fl. 

(M), S. Bengtsson e.y. (C) och S. Modigh e.y. (KD) 

Förkortningen e.y. betyder ersättaryrkande 

(Dnr 1.7.1-307/2015) 

 

 

 Äldrenämndens beslut 

 

Äldrenämnden godkänner för sin del det gemensamma för 

äldreförvaltningen och socialförvaltningen tjänsteutlåtandet 

som svar på skrivelserna.  

 

 

Ärendet   

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat  

den 19 oktober 2015.  

Socialförvaltningen och äldreförvaltningen har i samband med sina 

respektive nämnders sammanträde i juni 2015 fått i uppdrag att 

besvara en skrivelse från ledamöter i (KD), (M), (FP) och (C) om 

stadens lex Sarah-rapportering 2014. Svar efterfrågas på om lex 

Sarah-rapporteringen i någon mån bidragit till att förbättra och 

utveckla de ansvariga nämndernas socialtjänst och verksamhet enligt 

LSS, till exempel genom ändrade rutiner eller arbetssätt. Detta för att 

få en bild av hur verksamheterna arbetar med lex Sarah.    

Äldreförvaltningen besvarar skrivelsen och anför bl.a. att lex Sarah 

är en del av det systematiska kvalitetsarbete som ska bedrivas enligt 3 

kap. 3 § Socialtjänstlagen (SoL) och 6 § Lag om stöd och service till 

vissa funktionshindrade (LSS). Uppföljning av åtgärder med 

anledning av ett lex Sarah-ärende ingår inte i bestämmelserna om lex 

Sarah och får i stället hanteras i det fortlöpande kvalitetsarbetet som 

verksamheten ska bedriva enligt Socialstyrelsens föreskrifter och 

allmänna råd om ledningssystem för systematiskt kvalitetsarbete 

(SOSFS 2011:9). 

Fyra stadsdelsförvaltningar har besvarat frågor som de tillsänts med 

anledning av skrivelsen. De ger exempel på missförhållanden som 

har förekommit och på hur personalens lex Sarah-rapportering lett till 

förbättrade rutiner och arbetssätt. Socialförvaltningen och 
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äldreförvaltningen föreslår att socialnämnden och äldrenämnden 

godkänner detta tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen.   

 

Yrkanden 

Ordföranden Torun Boucher (V) med instämmande av övriga 

ledamöter och tjänstgörande ersättare yrkar bifall till förvaltningens 

förslag till beslut.  

 

Beslutsgång 

Ordföranden Torun Boucher (V) finner att nämnden beslöt enligt 

förvaltningens förslag till beslut. 
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§ 8 Svar på skrivelse från vice ordf. Sofia Modigh (KD), led. 
Dennis Wedin m.fl. (M) och tjg. ers. Niklas Källberg (FP) 
med stöd av ersättaryrkande från Alfred Askeljung (C) 
angående redovisning av olika projektmedel inom 
äldreförvaltningens verksamhetsområde  

Dnr 150-231/2015 

 

 

       Äldrenämndens beslut 

 

 Äldrenämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande 

            som svar på skrivelsen. 

 

Ärendet   

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 

2015-10-27. 

I skrivelsen föreslår skribenterna att äldrenämnden uppdrar åt 

förvaltningen att återkomma med en sammanställning av olika 

projektmedel inom äldreförvaltningens verksamhetsområde. 

 

Äldreförvaltningen bemöter skrivelsen och anför bl.a. att i 

finansborgarrådets förslag till budget för 2016 uppdras åt 

äldrenämnden ”att göra en översyn och utvärdera det pågående 

arbetet med innovation och utveckling inom äldreomsorgen”(mål 

1.7). Äldreförvaltningen redovisar därför endast en summarisk bild 

över aktuella projekt i nuläget som Stockholm Digital Care, Dig IT 

och AFE-Innovnet. 

 

Yrkanden 

Ordföranden Torun Boucher (V) med instämmande av övriga 

ledamöter och tjänstgörande ersättare yrkar bifall till förvaltningens 

förslag till beslut.  

 

Beslutsgång 

Ordföranden Torun Boucher (V) finner att nämnden beslöt enligt 

förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

 

 

 

 

 

 


